
Arvoisat Vantaan kaupungin valtuutetut!

Valtuusto käsittelee 22.1.2018 kokouksessaan Linnaisten omakotitaloaluetta laajentavaa 
asemakaavaa. Suomen luonnonsuojeluliiton Uudenmaan piiri sekä Vantaan yhdistys toivovat 
valtuustolta viisautta jättää kaava nykymuodossaan hyväksymättä.

Linnaisten metsäalue on virkistysalueena erittäin suosittu ja arvostettu. Vähemmälle huomiolle on 
jäänyt se, että tämä laaja metsäalue on sijainnin, laajuuden, arvokkaiden metsäelinympäristöjen ja 
vaateliaan lajiston näkökulmasta jopa valtakunnallisesti merkittävä. Esitetty länsiosan rakentaminen
supistaa osaltaan yhtenäistä luonto- ja virkistysaluetta. Se muuttaa myös säilyvän alueen 
maisemakuvaa ja pienilmastoa sekä lisää arvometsiin kohdistuvaa metsänhoitopainetta..

Kaavaprosessin aikana rakentamisalueiden rajauksia on hieman täsmennetty. Eteläosan 
rakentamista on supistettu, mutta vastaavasti rakentamista on ohjattu kaava-alueen kaakkoisosaan. 
Tämä siis lisää olennaisesti rakentamisen haittaa säilyvälle osalle.

Suurimmat haitat aiheutuvat esitetyistä Aisakellonkujan sekä Aisaparinkujan ”tielenkeistä” 
tontteineen. Kaavan aiheuttamat luontovahingot vähenevät olennaisesti, mikäli esitettyä 
rakentamista supistetaan itä- ja kaakkoisosasta ja rajataan lisärakentaminen vain Aisaparintien 
varrelle. Alueen nykyiselle virkistyskäytölle aiheutuvat haitat säilyvät tälläkin muutoksella.

Harva kaavahanke Vantaalla aiheuttaa yhtä paljon vastustusta kuin Linnaisten omakotialueen 
laajennuskaava. Vantaalle laaditaan parhaillaan uutta yleiskaavaa. Siksi juuri nyt on hyvä ajankohta 
harkita vielä uudestaan sitä, onko esitetty, sinänsä pääosaltaan vuoden 2007 yleiskaavan mukainen 
Linnaisten länsiosan rakentaminen kokonaisuuden kannalta järkevää.
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